



# HAMPSTEAD

[www.hampstead.qc.ca](http://www.hampstead.qc.ca)

<b>AVIS PUBLIC DÉMOLITION D'IMMEUBLE</b>	<b>PUBLIC NOTICE DEMOLITION OF IMMOVABLE</b>
<p><b>AVIS PUBLIC</b> est donné par le soussigné qu'à une séance du Comité de Démolition qui se tiendra le <b>mardi le 12 septembre 2017 à 18h30</b> au Centre communautaire, 30 chemin Lyncroft à Hampstead, le Conseil municipal statuera sur la demande de démolition suivante :</p> <p><b><u>Site concerné:</u></b></p> <p>73 chemin Stratford Lot 2 088 923, Zone RA-1</p> <p><b><u>Nature de la demande:</u></b></p> <p>Demande de certificat pour la démolition du bâtiment principal dans le but de permettre la nouvelle construction.</p> <p>Toute personne intéressée pourra se faire entendre par le Comité relativement à cette demande lors de cette séance.</p> <p>Toute personne voulant informer la ville de leur objection doit le faire par écrit, au greffier de la ville, et ce dans les 10 jours suivant la publication de cet avis.</p> <p>Donné à Hampstead, ce 30 août 2017.</p> <p>Le greffier de la Ville</p> <p>(s) Me Pierre Tapp</p>	<p><b>PUBLIC NOTICE</b> is given by the undersigned that, at a meeting of the Demolition Committee to be held on <b>Tuesday September 12<sup>th</sup>, 2017 at 6:30 p.m.</b>, at the Community Centre, 30 Lyncroft Road in Hampstead, the Committee will deal with the following request for demolition:</p> <p><b><u>Location Concerned:</u></b></p> <p>73 Stratford Road Lot 2 088 923, Zone RA-1</p> <p><b><u>Nature of Request:</u></b></p> <p>Application for a certificate for the demolition of the main building in order to allow the new construction.</p> <p>Any person interested in the present request may address the Town Council at the above mentioned meeting.</p> <p>Any person who wants to inform the Town of their objection must do so by writing, addressed to the Town Clerk, within 10 days following the publication of this notice.</p> <p>Given at Hampstead, on August 30<sup>th</sup>, 2017.</p> <p>The Town Clerk</p> <p>(s) Me Pierre Tapp</p>